
Protokół nr IV/2021
z Sesji Rady Osiedla Wrocław Kuźniki w dniu 29 listopada 2021 roku

1. Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Rady Osiedla. W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych,

wg. załączonej listy obecności.

2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

3. Przyjęcie porządku obrad poprzez głosowanie / głosowało 15 radnych / za przyjęciem

głosowało 15 radnych / porządek obrad przyjęto jednogłośnie.

4. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji Rady Osiedla z 2021.11.18

Odbyło się głosowanie / głosowało 15 radnych / za przyjęciem głosowało 15 radnych /

protokół z sesji II przyjęto jednogłośnie.

5. Przedstawienie projektów uchwał i ich podjęcie / głosowanie:

a. IV.09.21 - W sprawie złożenia wniosku na zadanie społeczne pn. Klub Integracji

Mieszkańców (KIM) / głosowało 15 radnych / za przyjęciem głosowało 15 radnych /

uchwałę przyjęto jednogłośnie.

b. IV.10.21 - W sprawie złożenia wniosku na zadanie społeczne pn. “Kowalik” - biuletyn

informacyjny/ głosowało 15 radnych / za przyjęciem głosowało 15 radnych / uchwałę

przyjęto jednogłośnie.

c. IV.11.21 - W sprawie przyjęcia planu wydatków / głosowało 15 radnych / za przyjęciem

głosowało 15 radnych / uchwałę przyjęto jednogłośnie.

d. IV.12.21 - W sprawie powołania komisji Rady Osiedla / głosowało 15 radnych / za

przyjęciem głosowało 15 radnych / uchwałę przyjęto jednogłośnie.

e. IV.13.21 - W sprawie organizacji jarmarku / głosowało 15 radnych / za przyjęciem

głosowało 15 radnych / uchwałę przyjęto jednogłośnie.

f. IV.14.21 - W sprawie organizacji paczek-upominków / głosowało 15 radnych / za

przyjęciem głosowało 15 radnych / uchwałę przyjęto jednogłośnie.

g. IV.15.21 - W sprawie organizacji wigilii / głosowało 15 radnych / za przyjęciem

głosowało 15 radnych / uchwałę przyjęto jednogłośnie.

h. IV.16.21 W sprawie diet członków Rady Osiedla / głosowało 15 radnych / za przyjęciem

głosowało 15 radnych / uchwałę przyjęto jednogłośnie.
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https://docs.google.com/document/u/0/d/1g2BqAvEBij9VI7d17LtTHsUOvr3NxWuUOHPDjqgyh5w/edit
https://docs.google.com/document/u/0/d/1DrT368qJN10akXjpF9hKRFh-911r70Ov3nNA0yOzqD8/edit
https://docs.google.com/document/u/0/d/1DrT368qJN10akXjpF9hKRFh-911r70Ov3nNA0yOzqD8/edit
https://docs.google.com/document/u/0/d/1S1C_MuGiMzP2hiZN528aDwkTv8VExG_V3z7agqDv_hA/edit
https://docs.google.com/document/u/0/d/1S1C_MuGiMzP2hiZN528aDwkTv8VExG_V3z7agqDv_hA/edit
https://docs.google.com/document/u/0/d/1ThxzSUkRhIdo5PK-ZqZEWs1xtylkJ0zMqoerb4W2RAw/edit
https://docs.google.com/document/u/0/d/1YKSbBVjMx2VPtte3jWx8WV9JfDibO8LEOYSxO8NbiNI/edit
https://docs.google.com/document/u/0/d/11JoTQxWjJzkXSFjGW2ZI5KvXC5zABij7tRIpF3vhUzQ/edit
https://docs.google.com/document/u/1/d/1W6wFF2EYOJ1L-ASBitHEvghe1iD8ADy9MAGMv38PCrY/edit
https://docs.google.com/document/u/1/d/1owVXwfvb_0NbL2TKw-UZu1thnqiBMLqROGH0a0rcZUk/edit
https://docs.google.com/document/u/0/d/1bZ057prZQFVsKU1061vlsc00pueMYLEopBWrk4EsZos/edit


W ramach zapytań i wniosków omówiono kwestie organizacji Wigilii i Mikołajków.

6. Zamknięcie i zakończenie obrad.

Protokolant
Sekretarz Osiedla

Bartłomiej Jurkiewicz

Przewodnicząca Rady Osiedla
Kuźniki

Małgorzata Masłowska
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